
P/D: 7/7/7/2020 

 

Zápis  č.  7 

z jednání OV Nevšová  dne  7. 7. 2020 
 

 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 20:00 

Počet přítomných členů: 5 

Omluvení členové: 4 

Neomluvení členové: - 

Osoby přizvané na jednání OV: - 

Hosté - 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster  

Zapisovatel: Zuzana Medvědová 

  

 

Schválený program jednání: 

 

• Informace investičního oddělení 

• Aktuální informace 

• Nové body, jednání s ŘSZK 

• Ostatní, diskuze 

• Závěr 

 

 

1. Informace investičního oddělení 

- Všechny investiční akce běží dle Zápisu č.6 ze dne 8.6. 2020 

- Přípojka SDH - žádost u p.Viktorinové – zasílá na E.on (pravděpodobná realizace podzim 

2020)+ připojení v parku ve středu obce  

- Střed obce - nová komunikace k mostu u 

- Most u č.p.100 – žádost na město Slavičín pro řešení Územního rozhodnutí 

- Kanalizace – zpracovává se projekt 

- Solár Drahanec – zatím odloženo pro podzim 

 

2. Informace předsedy OV Bronislava Münstera, kontrola úkolů ze dne 8.6., body  

jednání a nové úkoly 

 

- Zprůchodnění pozemků podél Nevšůvky směrem k Padělíkům 

a dále Slavičínu pro pěší – zatím neřešeno, nový návrh p.starosty 

- Možnost zajištění přívodu el.energie do parčíku před č.p.51 – předáno p.Viktorinové 

- Oprava parapetů v DS - úkol trvá 

- Chladící zařízení – vše dokončeno 

- Pan Pešek – Kozice – konzultace a práce na úpravách s p.O.Žákem a vyčištění šachty 

obecními pracovníky 

- Nový návrh  na výměnu pozemků – návštěva u p.starosty 

- Traktor po obec RBK - řešíme novou dotaci z Evropských fondů, podání srpen 

- Výsadba ovocných stromků v rámci rozpočtu – na podzim 

- Nátěr zábradlí u hostince – hotovo 



 

 

- Projekt na vpusť u domu  – ing.Zemánek zaslal projekt vpusti- 

probíhají přípravné práce komplexně problém řešit po ukončení stavebních  

prací novostavby a plotu  

- Nákup ozvučovací techniky: p.Masař - budeme řešit v případě volných financí 

- Úkol – obecní „ betlém“ , p.Medvědová, Drgová - úkol trvá 

- Konvektomat na KD je po prohlídce pracovníky SEVEZy funkční 

- Žádost o umístění popelnice – vyřešeno 

- Oprava prvků v MŠ + celta/ hotovo/ + nátěr prvků – dodávka barev -

dodáno,nátěr vyhotoví obecní pracovníci v průběhu letních prázdnin 

- Zřízení lavičky u nového kříže – úkol trvá 

- Info k výrobě orientační tabule u č.p.100 – ing.P.Hrbáčkem dodány podklady a bude 

zadáno k výrobě návrhu inf.tabule  

- Pořízení digestoře v kuchyni KD – v závislosti na rozpočetu bude řešeno na podzim 

- Nájezd k domu  – p.Kovář Martin - neřešeno 

- Rozhlas v obci a na horním konci – projekt města, info p.starosta k projektu 

- – prodej pozemků / 25m2/ schváleno RM – nová informace – možná výměn 

- Oprava smlouvy na nájem KD – řešení s p.Hořákovou , musí schválit RM 

- Řešení problému zahrady u domu s int.byty , vysečeno a prořez se bude řešit na podzim 

- Posunutí dopravní zákazové značky na cyklostezce nad kaplí směrem na Slavičín,kvůli 

možnosti nájezdu na stavbu a dále možnosti nájezdu k novému domu 

- Výměna hlíny v enviromentální učebně MŠ – podzim 2020 až jaro 2021 

- Poškození fasády MŠ 

- Možnost umístění nových kontejnerů na odpad v horním konci obce – zatím není možné 

z technických a finančních důvodů 

- Možnost koupě nové traktorové sekačky na sečení sportovního areálu a pozemků v obci 

- Možnost zřízení dopravního zrcadla na komunikaci za obchodem,dochází zde k vážným 

dopravním situacím zejména při otáčení autobusů 

- Zákaz parkování a dohled Městské policie a  Policie ČR na parkování automobilů na 

chodníku u č.p.154,155 a dále směrem ven z obce 

- Vyhodnocení kulturní akce – beseda s MUDr.Cimickým   

 

Informace k rekonstrukci státní komunikace – střed obce – ŘSZK  

OV žádá vedení města o : 

 

- Finanční pomoc města - projednání RM a zastupitelstvem města o fin.pomoci OV  

na základě předložení rozpočtu Úpravy komunikace pod kaplí a rozpočtu nutných výdajů 

OV do konce r. 2020 

- Žádáme vedení města o zařazení bodu výše do nejbližší RM a ZM k projednání a 

schválení 

- Předpokládané zahájení prací na komunikaci září - říjen 2020 

 

 

 

 

 



3.    Usnesení  

 

Usnesení 1/OsVN 7/20   

Osadní výbor žádá Radu města a Zastupitelstvo města o projednání finanční podpory projektu 

dokončení středu obce pod kaplí směrem k mostu  Je zpracován projekt,je 

dohodnuta finanční spoluúčast ŘSZK a větší část finančních prostředků půjde na projekt 

z rozpočtu obce Nevšová.  

OV žádá RM a ZM o projednání na nejbližším zasedání RM a ZM.Realizace projektu by měla 

začít v měsíci září 2020. 

Hlasování: pro - 5, proti – 0, zdrželo se – 0 

 

Usnesení 2/OsVN 7/20 

Osadní výbor žádá vedení města a investiční odbor města Slavičína o zahájení Územního 

řízení ve věci rekonstrukce mostu u č.p.100 

Hlasování: pro – 5,proti – 0, zdrželo se  - 0 

 

Usnesení 3/OsVN 7/20 

Osadní výbor žádá vedení města a investiční odbor o možnost zřízení dopravního zrcadla na 

komunikaci za obchodem / viz text výše bod 2./ . V příloze dodány podklady . 

Hlasování: pro – 5, proti – 0,zdrželo se - 0 

 

Usnesení 4/OsVN 7/20 

Osadní výbor žádá Městskou policii a Policii ČR – Slavičín o pravidelnou kontrolu a řešení 

parkování osobních a nákladních automobilů na chodníku v obci od č.p. 154,155 a dále 

k směrem z obce k č.p. 165. 

Vzhledem k parkování vozidel dochází k nebezpečným dopravním situacím a též už došlo 

k několika kolizím osob při znemožnění průchodnosti parkovanými vozidly. 

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdrželo se - 0 

 

Usnesení 5/OsVN 7/20 

Osadní výbor žádá investiční oddělení o podání žádosti na EoN  pro zřízení nové el.přípojky 

do sportovního areálu SDH a k parčíku ve středu obce naproti č.p.51 / vánoční strom /  

Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdrželo se - 0 

 

Usnesení 6/OsVN 7/20 

Osadní výbor žádá investiční oddělení o prověření možnosti posunutí dopravní zákazové 

značky na cyklostezce nad kaplí směrem na Slavičín nad č.p.178 kvůli příjezdu k novostavbě 

RD. 

Hlasování: pro – 5,proti – 0,zdrželo se – 0 

 

Usnesení 7/OsVN 7/20 

Osadní výbor schvaluje pololetní odměnu pro pracovníky obce p.J.Drgovou – 2 000,- Kč a  

p.R.Drgu – 2 000,- Kč. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0,zdrželo se -0 

Hlasování proběhlo metodou PerRollam, Dva členové jsou na dovolené bez přístupu k mailu. 

 

 

 

 

 

 

 



 

Termín další řádné schůze 3.8 2020 v 17.00 – KD 

Je možné,že srpnová schůze po dohodě nebude kvůli dovoleným a prázdninám. 

Vše bude včas oznámeno mailem. 

 

               

Bronislav Münster 

                  předseda OV Nevšová  

 

Zapsala: Zuzana Medvědová 


